

Inspire and Be Inspired! SHAW COLLEGE MENTORSHIP PROGRAMME 2024

January 2024 to December 2024

- To explore career potentials
- To improve career-related skills
- To help students to build up supportive professional networks
- To learn about the culture, values, business practice, and operation of the mentors' professions or industries
- To seek constructive advice on professional and personal development

Programme Highlights

January 2024

Kick off Ceremony

Though out the mentoring period

- Mentorship meetings could be flexibly arranged by mutual agreement between mentors* and mentees.
- Casual gatherings would be organized by College to facilitate exchange among different mentor-mentee groups in the programme.
- Professional trainings on career preparation and self-understanding would be provided to mentees.

Online Application

*All mentors are alumni of Shaw College

Progress Reporting

Mentees are required to submit a year plan and short quarterly reports during the mentorship programme



We are looking for Shaw College mentees who are year 2 or above



Application Deadline: 20 November 2023 (Mon)



Enquiry: Ms. Yan YIP (3943 1549/ yanyip@cuhk.edu.hk)



教學相長 互相啓發 逸夫書院 師友計劃2024

2024年1月 至 2024年12月

計劃將幫助學員:

- 發掘職業潛力
- 提升職業相關技能
- 建立不同專業的支援網絡

- 了解學長們的專業或行業文化、價值觀、商 業實踐和運作
- 獲取相關專業和個人成長與發展的建議

活動亮點

啓動禮

2024年1月

在整個計劃期間

- 學長和學員可根據需要自行安排 任何類型活動
- 書院舉辦活動,以促進計劃中各 學長與學員之間的交流
- 書院會爲學員提供就業準備和自 我認識的培訓

*學長皆為逸夫書院校友

進度報告

在師友計劃期間, 學員必須提交年度計劃和簡短的季度報告

網上報名



歡迎二年級或以上的逸夫書院同學報名參加

截止日期:2023年11月20日 (星期一)



查詢:葉小姐(3943 1549/ yanyip@cuhk.edu.hk)